

KALENDAR PROGRAM KEUSAHAWANAN PDC 2018

BIL	* PROGRAM	OBJEKTIF	* TARIKH	* LOKASI	KUMPULAN SASARAN	CATATAN
1.	PENANG INTERNATIONAL HALAL EXHIBITION AND CONFERENCE (PIHEC) 2018	<ul style="list-style-type: none"> • Memberi peluang kepada usahawan untuk mempromosikan produk dan perkhidmatan halal kepada pasaran global. 	26 – 28 Januari	SPICE Arena, Pulau Pinang	Usahawan PTSR dan usahawan Pulau Pinang	Booth ditanggung oleh PDC untuk usahawan yang terpilih.
2.	SEMINAR IMPORT EKSPORT	<ul style="list-style-type: none"> • Memberi pendedahan kepada usahawan-usahawan mengenai garis panduan perniagaan import dan eksport. • Pendedahan bagaimana untuk menembusi pasaran antarabangsa dan bantuan pembiayaan, geran dan insentif yang ditawarkan oleh kerajaan. 	Mac (tarikh akan ditentukan kelak)	PDC	Usahawan PTSR dan usahawan Pulau Pinang	Penyertaan adalah percuma.
3.	PEKAN RAYA SUMATERA UTARA (MEDAN FAIR) 2018	<ul style="list-style-type: none"> • Memberi peluang kepada usahawan mempromosi produk mereka serta meneroka dan menembusi pasaran Sumatera Utara. • Mewujudkan jalinan kerjasama erat di antara usahawan-usahawan Pulau Pinang dengan usahawan-usahawan Sumatera Utara. 	16 Mac – 16 April	Kompleks Pekan Raya Sumatera Utara, Medan, Indonesia	Usahawan PTSR dan usahawan Pulau Pinang	<ul style="list-style-type: none"> • Booth percuma kepada usahawan yang terpilih. • Kos penghantaran barang dan pengangkutan di Medan, Indonesia ditanggung oleh PDC / Kerajaan Negeri Pulau Pinang. • Kos penerbangan dan penginapan ditanggung oleh usahawan (Anggaran kos untuk 10 hari adalah RM1260 / orang).

BIL	* PROGRAM	OBJEKTIF	* TARIKH	* LOKASI	KUMPULAN SASARAN	CATATAN
4.	KELANTAN INTERNATIONAL HALAL FOOD EXPO (KELCHEF) 2018	<ul style="list-style-type: none"> • Memberi peluang kepada usahawan untuk mempromosikan produk makanan dan perkhidmatan halal ke pasaran domestik terutamanya di Kelantan. • Mewujudkan landasan untuk gabungan perniagaan khususnya antara usahawan Pulau Pinang dengan Kelantan. 	April (tarikh akan ditentukan kelak)	Perkarangan Stadium Sultan Muhammad IV, Kota Bharu, Kelantan	Usahawan PTSR dan usahawan Pulau Pinang	<ul style="list-style-type: none"> • Booth ditanggung oleh PDC untuk usahawan yang terpilih. • Kos penghantaran barang ditanggung oleh PDC. • Kos pengangkutan dan penginapan ditanggung oleh usahawan.
5.	KURSUS PEMASARAN E-COMMERCE	<ul style="list-style-type: none"> • Memberi pendedahan mengenai kepentingan pemasaran e-commerce. • Menerangkan cara-cara bagaimana untuk membuat pemasaran e-commerce. 	April (tarikh akan ditentukan kelak)	PDC	Usahawan PTSR dan usahawan Pulau Pinang	Penyertaan adalah percuma.
6.	KURSUS PEMBUNGKUSAN, PELABELAN & PEJENAMAAN	<ul style="list-style-type: none"> • Memberi pendedahan kepada para usahawan cara-cara untuk mempertingkatkan mutu dan kualiti dari segi pembungkusan untuk pasaran. • Mempertingkatkan pengetahuan mengenai penjagaan kebersihan pemakanan tersebut. 	Julai (tarikh akan ditentukan kelak)	PDC	Usahawan PTSR dan usahawan Pulau Pinang	Penyertaan adalah percuma.
7.	HALFEST 2018	<ul style="list-style-type: none"> • Memberi peluang kepada usahawan-usahawan untuk mempromosikan produk halal keluaran • kepada pasaran global. 	24 – 28 Oktober	MITEC, Kuala Lumpur	Usahawan PTSR dan usahawan Pulau Pinang	<ul style="list-style-type: none"> • Booth ditanggung oleh PDC untuk usahawan yang terpilih. • Kos penghantaran barang ditanggung oleh PDC. • Kos pengangkutan dan penginapan ditanggung oleh usahawan.

BIL	* PROGRAM	OBJEKTIF	* TARIKH	* LOKASI	KUMPULAN SASARAN	CATATAN
8.	KURSUS PENGURUSAN KEWANGAN	<ul style="list-style-type: none"> Memahami dan menjelaskan kepentingan pengurusan kewangan dan penggunaannya dalam proses perancangan strategik, taktikal dan operasi. Mempraktikkan pemikiran dan kaedah-kaedah analisis kewangan secara sistematik. 	September (tarikh akan ditentukan kelak)	PDC	Usahawan PTSR dan usahawan Pulau Pinang	Penyertaan adalah percuma.
9.	HALFEST TOKYO	Memberi peluang kepada usahawan-usahawan untuk mempromosikan produk halal mereka kepada pasaran Jepun.	27 – 29 November	Tokyo Ryutsu Center, Jepun	Usahawan Pulau Pinang	Kos ditanggung sepenuhnya oleh usahawan.
10.	SEMINAR KEMUDAHAN INSENTIF KEWANGAN	<ul style="list-style-type: none"> Memberi pendedahan kepada usahawan mengenai pelbagai jenis bantuan dan kemudahan yang disediakan oleh kerajaan. 	November (tarikh akan ditentukan kelak)	PDC	Usahawan PTSR dan usahawan Pulau Pinang	Penyertaan adalah percuma.

** Nota: Cadangan program, tarikh dan lokasi tertakluk kepada perubahan.*

Sebarang pertanyaan sila hubungi:-

Tel : 04-6340126 (Encik Abdul Samad) / 04-6340127 (Cik Ili Syamim)

Fax : 04-6426916

Email : asb@pdc.gov.my / ilisyamim@pdc.gov.my